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Jegyzőkönyv 
 

 

 

 

Készült a Mozgássérültek Mezőkövesdi Egyesülete 2010. április 28. napján tartott Elnökségi 

ülésén. Mezőkövesd, Abkarovits Jenő tér 1.sz. hivatalos helyiségében 

 

 

Napirendi pontok:  

  

1./ Tájékoztatás a Mozgásszervi Rehabilitációs központ Felügyelő Tanácsának soron 

következő üléséről 

 Előadó: Bukta László egyesület elnöke 

 

2./ Az idén megrendezésre kerülő Civil hét és annak programjáról valamint az egyesület 

vállalt feladatáról. 

 Előadó: Bukta László egyesület elnöke 

 

3./ Értékesek vagyunk? Kibővített marketing kommunikációs tréning tapasztalatairól. 

 Előadó: Bukta László 

 

4./ Indítványok, javaslatok. 

 

 

Jelenlévők: Jelenléti ív szerint 

 

Az egyesület elnöke Bukta László javaslatot tesz a jegyzőkönyvvezetője és a jegyzőkönyv 

hitelesítői személyére.  

Jegyzőkönyvezető:          Vámos Margit,  

jegyzőkönyv hitelesítők: Balogi Sándorné,  

                                         Gáspár László 

A jegyzőkönyvvezetőt és hitelesítőket az elnökségi ülés egyhangú szavazással elfogadta, 

ellenszavazat és tartózkodás nélkül.  

Az elnökségi ülés napirendi pontok szerint hangzik el melyet egyhangú szavazattal, 

elfogadtak.  

 

 

 

 

 Mozgássérültek Mezőkövesdi Egyesülete 

Telefon:06 49/411-346; Fax:06 49/500-170   E-mail:kovesdi12@t-online.hu 

Bankszámla szám: 55100162-12001462      Honlap:http://msmke.atw.hu 

Levél:3400 Mezőkövesd Abkarovits Jenő tér 1.Pf 57. 
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Az egyesület elnöke, Bukta László köszönti az elnökségi ülésen megjelent tagokat, majd 

ismerteti az első napirendi pontot, mely a Mozgásszervi Rehabilitációs Központ Felügyelő 

Tanácsának soron következő üléséről szólt. Tájékoztatást kaptunk a korház 2009. évi 

gazdálkodásáról. És a fizikoterápián folyó munkáról. 

 

 

A második napirendi pontban a Civil hét programjain vállalt feladatról volt szó. A már évek 

óta vállalt május 1.-i fellépők részére az egyesületünk főz és szerzi be a megfelelő anyagokat. 

Valamint a programok színesítéséhez még azzal is hozzá járulunk, hogy külön sátorban 

kézműves foglalkozást és bemutatót tartunk. 

 

A harmadik napirendi pontban tájékoztatást kaptunk a már beindult a Szikra alapítvány által 

szervezett a Borsod- Abaúj- Zemplén megyei civil szervezetek részére indított marketing 

kommunikációs tréningről. 

 

Ezt követően az indítványok és javaslatok hangzottak el. 

Az egyesület elnöke javasolta, hogy a megváltozott munkaképességű emberek érdekében, 

legalább két fő vegyen részt a Tiszaújvárosban működő Jabil a céget bemutató ülésén. Így 

képviselni tudjuk a sorstársain érdekeit, és lehetőséget tudunk számukra biztosítani a munka 

terén. 

 

 

Az elnök felkérte az elnökségi tagokat arra, hogy minden rendezvényen, amelyre meghívást 

kapunk képviseljük az egyesületet. Várhatóan a következő időszakban lesz olyan nap, amikor 

két vagy három különböző rendezvényen kell megjelennünk. 

 

Az egyesület elnöke javasolta, hogy a Környezetvédelmi és Vízügyi Minisztérium által kiírt 

pályázat, amely környezetbarát háztartási gépek cseréjéről szól egyesületünk a kiírásnak 

megfelelően 10 millió Ft-ot pályázzon meg. 

 

 

Az elhangzott beszámoló és hozzászólások után Bukta László elnök megköszönte a jelenlévő 

elnökségi tagok aktív részvételét. 

 

 

 

 

Mezőkövesd 2010. április 28. 
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                                                                                Ph. 

 

 

 

 

 

…………………………… 

     Jegyzőkönyvvezető 

 

 

……………………………                              ……………………………. 

  Jegyzőkönyv hitelesítő      jegyzőkönyv hitelesítő 


